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Abstract (en)
The bush (5) of the nozzle delimits a notch (34) facing an opening (28) in the top (2) of the housing. The pipe (11) comprises a cylindrical bearing
(15 to 17) with a shoulder (14) mounted in a rotary manner in the bush and having a groove (19) located opposite the notch. A foot (32) with a
semicircular gap (33) is capable of traversing the notch (34) in order to penetrate into the groove (19) and become integral with a snap-on cover (29)
fitted into the opening (28). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le manchon (5) du suceur délimite une encoche (34) en regard d'une ouverture (28) du dessus (2) du boîtier. La tubulure (11) comporte une
portée cylindrique (15 à 17) avec épaulement (14) montée tournante dans le manchon et présentant uné gorge (19) située en regard de l'encoche.
Une patte (32) à évidement semi-circulaire (33) est susceptible de traverser l'encoche (34) pour pénétrer dans la gorge (19) et fait corps avec un
couvercle clipsable (29) emboîté dans l'ouverture (28).
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